

Caméra Pour Microscope – Camera for Microscope(BMSEQ0030M)

Libellé	Désignation
Catégorie	EQUIPEMENTS
Code catégorie	EQ
Libellé produit	Caméra Pour Microscope – Camera for Microscope
Code produit	BMSEQ0030M
Image	
Description	<p> Cet appareil numérique de 5 Mpx est une excellente solution pour tout microscope LED. Il capture chaque détail sous vos objectifs. Idéal pour la vidéo et les photos, il offre une vitesse d'image en direct allant jusqu'à 30 images par seconde à une résolution maximale de 2592 x 1944. Il est équipé d'un capteur rétroéclairé, d'un câble USB 2.0 et est compatible aux Windows et Mac OS. Il est facilement transférable d'un microscope à l'autre sans difficulté. </p> <p> ----- </p> <p> This is an excellent solution for any LED microscope. It is a 5MP USB digital camera which will capture every detail under your microscope objectives. It is perfect for both video and still images as it features a live image speed of up to 30 frames per second at the maximum resolution of 2592x1944. It comes equipped with a back-illuminated sensor, a USB 2.0 cable and is Windows and Mac OS compatible. It can easily be switched between different microscopes without any hassle. </p>
Prix	120 000 frs